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Univerzita i další fakulty, které v Hradci působí, mají tisíce studentů. Těm začnou v budoucnu sloužit i dva nové kampusy.

Hradec Králové/ Rájem vysokoškoláků se pomalu stává krajská metropole, v níž kromě samostatné Univerzity Hradec
Králové působí i Farmaceutická a Lékařská fakulta UniverzityKarlovy a také fakulta vojenského lékařství.
Navíc další studenti navštěvují soukromou Metropolitní univerzitu Praha, jež má ve městě svou pobočku.
„V současné době má hradecká univerzita kolem 8600 studentů. Prozatím je to pouze odhadované číslo, jelikož seznamy
nově zapsaných uchazečů a případných vyloučení či přerušení studia se uzavírají až koncem října,“ objasnil kancléř
univerzity Ondřej Tikovský.
Nejvíce studentů navštěvuje pedagogickou fakultu, avšak to je dáno i velkou rozmanitostí oborů, které nabízí. Druhá v
pořadí je fakulta informatiky a managementu a třetí zůstává filozofická fakulta.
„Nejoblíbenější obor či fakultu nelze jednoduše určit. Každá z nich má mezi svými obory favority. Pravda ale je, že z
celé univerzity je již mnoho let po sobě absolutně nejžádanějším oborem Management cestovního ruchu na fakultě
informatiky a managementu,“ dodal Tikovský.
Prvním křtem spojeným s imatrikulačním slibem studentů prošlo již také 362 budoucích lékařů, ošetřovatelů či
fyzioterapeutů. Lékařská fakulta zahájila v sobotu další akademický rok.
Letos navíc v její nabídce přibyl nový bakalářský program Specializace ve zdravotnictví, obor Fyzioterapie.
„Do prvního ročníku tohoto studia bylo zapsáno osmadvacet uchazečů. Nejvíce zájemců však stále máme do
magisterského programu, obor Všeobecné lékařství. Letos jsme do něj přijali 198 studentů,“ uvedla vedoucí studijního
oddělení lékařské fakulty Eva Faistová.
I s letošními nováčky se může fakulta pyšnit celkem 1823 vysokoškoláky. Podobně velký zájem panuje na farmaceutické
fakultě. Obě patří mezi školy, které navštěvuje také velké množství zahraničních studentů.
Ti většinou mají výuku vedenou v angličtině, avšak někteří odvážlivci studují i v češtině. Současně obě fakulty
spolupracují s fakultou vojenského lékařství. Ve specializovaných oborech se vzdělává kolem dvou set studentů. V
následujících letech se o další budovy rozšíří kampus hradecké univerzity a poblíž nemocnice vyroste nové výzkumné
a výukové centrum lékařské a farmaceutické fakulty za bezmála tři miliardy.


